
ЗАПИСНИК 

са седнице Управног одбора ШС Шумадије, одржаној дана 25.03.2018 године 

 

На седници се разматрало о две тачке дневниг реда и то : 

1.Припрема за редовну седницу Скупштине  ШС Шумадије у 2018 години  и 

2.Разно 

Под  1. тачком је једногласно прихваћено да се припреми материјал за 

редовну седницу Скупштине и извештај о раду савеза у протеклом периоду. 

Под 2.тачком  је предложено и прихваћено да се Прва лига Шумадије и даље 

игра на 8. табли,стим да екипа наступа са 6.сениора и 2.омладинца стара 20 

година и/или млађи. 

Мечеви ће се играти од 10 сати ! 

Одлуком (комисије о додели средстава) Скупштине града Крагујевца да се  

НЕ-ФИНАНСИРАЈУ  аматерски шаховски клубови у 2018 години ???, до краја 

месеца јуна знаће се и учесници Прве лиге Шумадије, за 2018 годину ! 

О овој одлуци „комисије“ пожељно је да Скупштина ШС Шумадије заузме 

свој став, у вези будућих дешавања ! 

Такође Управни одбор се бавио питањима од интереса за успешнији рад 

савеза. 

 

У Крагујевцу                                                                                       записничар 

26.03.2018                                                                                    Милошевић Петар 

 


